
Referat styremøte 26.08.2024 

Til stede; Øystein Nyhagen, Anders Jakobsen, Inge Korsmo, Monica Rosvoll, Arnt-Erik Aune, Bård 

Johan Furnes, Mats Aasheim 

 

Sak 23/2024 

Publiseringer hjemmeside 

Hjemmesida er ajour med de siste referater. Vi plages tidvis med opplastinger til sida, den er tungvint 

å jobbe på. Øystein sjekker ut muligheten for å få etablert en mere brukervennlig hjemmeside. 

 

Sak 24/2024 

Ungdomssamling høsten 2024 

BØS har fått forespørsel om vi kan arrangere ungdomssamling ila høsten 2024, da Valnesfjord ikke 

kan gjennomføre dette. Vi stiller oss i utgangspunktet positiv til dette. Inge tar kontakt med Ida for 

mere info . 

 

Sak 25/2024 

Vaktlister Lagmesterskap og Banecup 

Seniorutvalget tar 200m og ungdomsutvalget tar 100m. 

 

Sak 26/2024 

Regnskap 

Vi styrer mot ett null-resultat, i henhold til budsjett. 

 

Sak 27/2024 

Dugnad 

Grav både på 100m og 200m trengs å ryddes, skoging av feltvoller, lage gjerde mot vei osv. 

Tar dette etter utesesongen er avsluttet. Foreslås organisert dugnad 2 dager i uka til alt er gjort. 

 

Sak 28/2024 

Samlagsmesterskap skogsløp 

Einar har kontroll på dette. Aud bestiller medaljer for samlaget, BØS ordner medaljer for 

lagmesterskapet. 

 



Sak 29/2024 

Søknad NNM 

Vi går for å søke om NNM i 2028. 

 

Sak 30/20204 

Utarbeide søknad for miljøtiltak og arenaløft 

Vi kontakter Ståle Indergård og spør om han kan hjelpe oss med dette. 

 

Sak 31/2024 

NROF 

Inge kontakter NROF for gjennomgang av avtalen så snart det lar seg gjøre. 

 

Sak 32/2024 

Leie ut banen til Polarekspedisjonen for oppskyting 

Det vil komme båter i april-juni 2025. Vi leier ut for oppskyting til 200kr pr pers. Minimumsbeløp 

1000kr. 

 

Sak 33/2024 

Storviltutvalg 

Styret ønsker å etablere ett eget storviltutvalg, og ønsker å ha dette på plass ila høsten 2024. 

 

Sak 34/2024 

Subsidier ammo 

Subsidier på ladekomponenter og krutt justeres så de er lik subsidiene på ferdigskudd. 

 

Sak 35/2004 

Organisasjonsmedaljen 

Resultater sendes til Kjetil Hansen/Lakså Skytterlag 

 

 

 



Sak 36/2024 

 

Innlevering av tomhylser til IRIS 

Vi har tidligere ikke hatt noen fast rutine for dette. 

Vi går til innkjøp av 3 dunker (en til 15m, en til 100m og en til 200m) til å samle opp tomhylser. Og så 

utnevnes det en person som skal ha ansvaret for tømming av dunkene/innlevering til IRIS. 


